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فــرهــنــگی

دیدار فرماندهان، مسئولان و دانش آموزان با جانبازان همزمان با هفته دفاع مقدس 

تکریم مردان ایثار 
نسیم سهیلی- این جا عطر ایثار موج می زند. 
هر سو را که می نگری چشمانت به نگاهی بی 
منت و مهربان گره می خورد که صمیمانه به 
استقبالت آمده اند. جانبازان هفتاد درصدی 
که به قول خودشان بازماندگان شهادت اند؛ در 
گوشه و کنار آسایشگاه با رویی گشاده پذیرایمان 
هستند.  اگرچه سال هاست که روی تخت های 
این آسایشگاه آرمیده اند اما مهربانی میزبانان ما 
از جنس دیگری است. خضوع در برابر مایی که گاه 
فراموششان می کنیم و گاه کم لطف می شویم... . 
به گزارش خراسان رضوی، روز گذشته همزمان 
با چهارمین روز هفته دفاع مقدس، جمعی از 
فرماندهان نظامی و انتظامی در آسایشگاه و مرکز 
توان بخشی امام خمینی )ره( مشهد حضور یافتند 
و با جانبازان حاضر در این مرکز دیدار کردند تا 
خاطرات روزهای حماسه را مرور و با این شهیدان 
زنده تجدید پیمان کنند. در این مراسم فرمانده 
سپاه امام رضا )ع( در جمع جانبازان و مسئولان 
استانی، گفت: این دیدار توفیقی بود تا در محضر 
ایمان   و  شجاعت  خوبی،  اخلاص،  نمادهای 
حضور یابیم، این جا آسایشگاه نیست بلکه محل 
نمادهای رزم و ایثارگری است ؛کسانی که خود 
را در مسیر هدایت جامعه و اسلامی  کردن آن فدا 
کردند. سردار »یعقوبعلی نظری« با بیان این که 
حضور ما نمادین است تا بتوانیم جامعه را متوجه 
ستارگان این مرز و بوم کنیم؛ افزود: امیدواریم تا 
پایان در راهی که آغاز کرده ایم بمانیم و برای شما 
که درد و رنج حاصل از این ایثارگری را تحمل می 
کنید خدا اجر بزرگی قائل است که آن دنیا از آن 
بهره مند خواهید بود. وی بیان کرد: به دعای خیر 
شما نیاز داریم تا پرچم اسلام را بالا نگه داریم و این 
راه پر فروغ تر ادامه یابد. فرمانده سپاه امام رضا 

)ع( همچنین در جمع خبرنگاران، با ذکر این که 
جانبازان تابلوی راهنمای ما برای حرکت هستند 
اظهار کرد: این ها جانشان را فدا کردند تا مردم 
عزت پیدا کنند و خود را فدای ارزش ها کردند زیرا 
امنیت در سایه عزت و در ذیل ارزش ها معنی می 
شود بنابراین باید به آن ها تمسک جوییم و ادامه 

دهنده راهشان باشیم.

روحیه گرفتن از جانبازان	 
همچنین امیر »مجید زارع« جانشین قرارگاه 
منطقه ای شمال شرق کشور گفت: هدف از 
این دیدار ، روحیه گرفتن از این عزیزان و الهام 
از فرهنگ ایثار و شهادت است. امیر زارع اضافه 
کرد: وظیفه ما در قبال این رشادت ها استمرار 
دیدار هاست زیرا جانبازان روزگاری سالم بودند و 
به واسطه جان فشانی که کردند، امروز متحمل این 

درد و رنج بر خود و خانواده شان هستند.

شهادت طلبی رمز موفقیت	 
فرمانده پشتیبانی قرارگاه ثامن الائمه نیز با ذکر 
این که رمز موفقیت ما شهادت طلبی است؛ در 
جمع خبرنگاران گفت: اگر این مسئله در وجود 
کسی رسوخ نکرده باشد، نمی تواند به جایی 

برسد زیرا این فرهنگ از نظر دینی بر عهده ماست 
و سفارش امام راحل )ره( نیز بود. امیر »حسین 
فیروزیان« در ادامه افزود: جانبازان نیز از این 
مسئله غافل نبودند و ثمره رشادت آن ها را امروز 

در امنیت و اقتدار کشور می بینیم.

از دیدار با جانبازان انرژی می گیرم	 
مدیر کل آموزش و پرورش استان نیز با تاکید بر این 
که هنگام دیدار با جانبازان  انرژی می گیرم؛ در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: در قبال خون شهیدان 
و کسانی که سی و چند سال است همه چیز زندگی 
خود را از دست داده اند احساس وظیفه مضاعف 
می کنیم. »علیرضا کاظمی« تصریح کرد: ما به 
جانبازان نیاز داریم، به این  پرچم داران بصیرت و 
انقلاب نیاز داریم و اگر این ها را نداشته باشیم، راه را 
گم می کنیم همچنین دانش آموز ما اگر این بزرگان 

را نبیند، نمی تواند مسیر درست را طی کند.

نیازمند توجه بیشتریم	 
فرصتی می شود تا با دو تن از این جانبازان عزیز 
نیز گفت و گو کنیم. اصغر مقدم یکی از جانبازان 
این آسایشگاه که 50 ماه در جبهه ها حضور داشته 
است برای نخستین بار در سال 66 در عملیات 

نصر 4  ماوت عراق مجروح شده و در سال80 حین 
ماموریت سپاه برای بار دوم قطع نخاع می شود.او 
در گفت وگو با خبرنگار ما اظهار می کند: جنگ ما 
با عراق نبود بلکه در اصل با آمریکا جنگیدیم و امروز 
نیز با آمریکا مشکل اساسی داریم تا زمانی که از این 
انقلاب دست بر نداریم، او هیچ گاه دست از سر ما 
برنخواهد داشت. این جانباز از مشکلاتی که در 
شهر، ادارات، بیمارستان ها و... با آن روبه رو است 
گلایه می کند و می گوید: بیشتر ما با مشکلات 
اساسی روبه رو هستیم به خصوص کسانی مانند 
من که می خواهند در جامعه حضور داشته و بدون 
دغدغه باشند.  او درباره حضور مردم و مسئولان در 
این آسایشگاه می گوید: مردم لطف دارند و همیشه 
به ما سر می زنند اما دوست دارم این پیوند ها 
همیشه ادامه داشته باشد و محدود به ایام خاصی 
نشود زیرا هر چه ارتباط قوی تر باشد ما نیز انرژی 

بیشتری می گیریم.

دلتنگ که می شوم به این جا می آیم	 
محمد رضا غلامی جانباز 70 درصد دیگری 
است که دقایقی مهمانش می شویم. او نیز سال 
64در عملیات والفجر8 جزیره مینو، به درجه 
رفیع جانبازی نایل شده است. وی در گفت وگو با 
خبرنگار ما بیان می کند: در مرحله اول ترکش به 
سرم اصابت کرد وچشم راستم نابینا شد، با اصرار 
از فرمانده خواستم مجدد به جبهه های جنگ 
بازگردم و این بار در مرحله دوم از ناحیه دست و پای 
چپ مجروح شدم. او که متولد بشرویه از خراسان 
جنوبی است، با گرمی و صمیمیت صحبت هایش 
را ادامه می دهد: هر وقت دلم می گیرد و دلتنگ 
دوستانم می شوم، به این آسایشگاه سر می زنم این 
جا برایم حس آرامش دارد زیرا همه ما همرزم و البته 

همدردیم آن هم به یک اندازه70 درصد!
از جمع صمیمی شان جدا می شویم . زمانی این 
حلقه بزرگ تر بود اما امروز 81 نفر از این جمع 
به درجه رفیع شهادت رسیده اند. دوست داریم 
خودخواه باشیم و آرزو کنیم بار دیگر که می آییم 
کسی پر نکشیده باشد اما می دانیم دلشان را جای 
همرزمان رفته شان جا گذاشته اند و آرزویشان 

پیوستن به آنان است. 

اخبار      

فرهنگی 

تولیت آستان قدس رضوی خبرداد: 

فعالیت شبکه ماهواره ای امام 
رضا)ع( گسترش می یابد 

تولیت آستان قدس رضوی گفت: شبکه امام رضا)ع( از ابتدای 
امسال به طور آزمایشی با اهداف فرهنگی در آستان قدس 
رضوی با پخش روزانه سه ساعت برنامه آغاز به کار کرده و هر 
روز در حال گسترش و افزودن به غنای محتواست. به گزارش 
آستان نیوز، حجت الاسلام والمسلمین سید ابراهیم رئیسی 
در دیدار با علما و طلاب حوزه های علمیه اصفهان در این شهر، 
با بیان این که حوزه های علمیه باید تلاش کنند تا برکات فقه 
اسلامی روز به روز در جامعه تجلی بیشتری داشته باشد، 
افزود: باید در حوزه بانک داری، هنر، اقتصاد و سیاست از فقه 
پاسخ بیابیم. وی اظهار کرد: معتقدیم که امروز فقه جعفری 
مبتنی بر اجتهاد تمدن ساز این توانایی را برای اداره جامعه 
دارد و در مقابل هیچ یک از سؤالات جامعه بن بست ندارد. وی 
خاطرنشان کرد: هنر حوزه های علمیه، دانشگاه ها و محافل 
علمی در آن است که مردم را به درستی با محاسن کلام اهل 
بیت)ع( آشنا کنند که یک روش آن آشنا شدن با منبر است. 
عضو مجلس خبرگان رهبری افزود: امروز منبرهای بسیاری 
در عرصه های هنر، پویانمایی و ... شکل گرفته است، رسانه ها 
منبرهای اثرگذاری در عرصه تببین معارف اهل بیت عصمت 
و طهارت)ع( هستند که باید از آن ها به درستی بهره برد. وی 
درباره رادیو زیارت نیز گفت: رادیو زیارت با همکاری رسانه 
ملی در حال راه اندازی است که امیدواریم بتواند ارتباط 
مؤثری را با مخاطبان برای تبیین معارف رضوی برقرار کند. 
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در ادامه سخنان خود به 
جایگاه خانواده در اسلام و اهمیت توجه به تحکیم آن اشاره و 
خاطرنشان کرد: در حرم مطهر امام علی بن موسی الرضا)ع( 
بخشی به نام مشاوره خانواده و جوانان وجود دارد که به برکت 
فضای معنوی حرم مطهر در یک یا دو جلسه مشاوره بسیاری از 
مشکلات خانوادگی مرتفع می شود، با برنامه ریزی و استفاده 
از اصول مشاوره اسلامی می توان این نوع مشاوره را در کشور 

توسعه داد.

فرمانده قرارگاه عملیاتی ثامن:

فرهنگ ایثار و شهادت مظلوم 
واقع شده است

کلثومیان/سرداراحمد شفاهی فرمانده قرارگاه عملیاتی 
ثامن یک ، درجمع ایثارگران دوران دفاع مقدس تایباد گفت: 
فرهنگ ایثاروشهادت درکشور مظلوم واقع شده است، 
دلسوزان کمربندها را ببندندو برای ترویج این فرهنگ کمک 
کنند. گردهمایی پیش کسوتان وایثارگران دفاع مقدس 
درمحل حسینیه ثارا... سپاه ناحیه تایباد به مناسبت هفته 
دفاع مقدس برگزارشد . دراین مراسم سرداراحمد شفاهی 
فرمانده لشکر 5نصر وقرارگاه عملیاتی ثامن یک درشرق 
کشورگفت : فرهنگ ایثاروشهادت نتیجه ایثارگری هشت 
سال دفاع مقدس رزمندگان است و امروز دراقصی نقاط دنیا 
ثمره اش را می بینیم ، ولی متاسفانه باید بگویم که این فرهنگ 

، درکشورخودمان ، بسیار مظلوم واقع شده است.

موضع وزیر ارشاد درباره لغو کنسرت ها 

امیدواریم به اجماع برسیم تا 
قانون مبنای عمل همه باشد 
باید موارد محدود لغو کنسرت را به صفر برسانیم 

وزیــر فرهنگ و ارشاد 
نخستین  در  اسلامی 
خود  خــبــری  نشست 
که روز گذشته برگزار 
شـــــد، دربــــــــاره لــغــو 
کنسرت ها اظهار نظر 
ــود را در  ــع خـ ــوض و م
این باره اعلام کرد. به 
گزارش فارس  و ایسنا،  
ــر »ســیــدعــبــاس  ــت دک
صالحی«  دربـــاره لغو 
کشور  در  کنسرت ها 
ــرد:  خــاطــرنــشــان کـ

درست است میزان زیادی کنسرت داریم و لغو هم داشتیم ولی 
نباید این فضا را ترسیم کنیم که هیچ اجــرای صحنه ای نداریم. 
صالحی در پاسخ به این که آمار ارائه شده نشان از پنج برابر شدن 
ــرای کنسرت ها دارد، حــال برنامه شما بــرای ایــن که با لغو  اج
کنسرت دچار شانتاژ )جوسازی( رسانه ای نشوید چیست، گفت: 
در نکته ای که اشاره شد دو مطلب وجود دارد، برای هر واقعه ای 
به اندازه آن باید حساسیت ایجاد کنیم، درباره هر موضوعی باید 
دقت کنیم. میزان زیادی کنسرت داریم و لغو هم داشتیم، نباید 
این فضا را ترسیم کنیم که هیچ اجرای صحنه ای نداریم، لغو یک 
کنسرت هم غلط است. ما باید مسائل را خودمان حل کنیم و مردم 
را گرفتار نکنیم، موارد محدود لغو کنسرت را باید به صفر برسانیم.  
صالحی همچنین در پاسخ به این که برای رفتارهای فراقانونی که 
در حوزه موسیقی رخ می دهد و از اجرای کنسرت ها در شهرهایی 
مثل مشهد جلوگیری می شود چه برنامه ای دارد؟ گفت: به طور 
مسلم کشور را باید با قانون اداره کرد و قانون بد از بی قانونی بهتر 
است. این نگاه بنده است و با همین رویکرد در این یک ماه، در حال 
گفت وگو بودیم علایم روشنی هم دیده شده که به اجماع ملی برسیم 
و قانون مبنای عمل همه باشد.وزیر ارشاد در پاسخ به این سوال که 
برنامه مشخص برای موسیقی که در موقعیت های مختلف ممکن 
است لغو کنسرت صورت گیرد چیست، گفت: مسلم است که باید 
کشور را با قانون اداره کرد و معیار زندگی اجتماعی است، رفتار فرا 
قانونی با هیچ استدلالی پذیرفتنی نیست و با این رویکرد با مجموعه 
های موثر در این بخش گفت وگو می کنیم. وی در بخش دیگری از 
صحبت هایش اظهار کرد: باید گفت وگوی نخبگان بدون واسطه با 
کنشگران صورت گیرد و اهالی تئاتر و موسیقی با کنشگران ارتباط 
داشته باشند. تلاش می کنیم گفت وگوها را بیشتر کنیم تا دغدغه ها 
و سوء تفاهم ها رفع شود، تا به عنوان ارشاد واسطه گفت وگو نباشیم.
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